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Abstract (en)
1. A synchronisation device for a hydraulic multiple-cylinder drive, in particular for a press brake, having a displacement pickup (8) allotted to each
working cylinder (4) in each case and connected to a common electronic control unit (10) in each case, and having a control valve (20) to which
pressure medium is admitted and which is connected to the control unit (10) via control lines (22), one control valve for each working cylinder, all the
control valves (20) being connected to a common drive station (17) for supplying the working cylinders (4) with pressure medium, characterised in
that both sides of each working cylinder (4) are connected via shuttle valves (33, 34, 37) to one common three-way pressure balance (39) for all the
working cylinders (4).

Abstract (de)
Zur Sicherstellung eines möglichst exakten Gleichlaufs mehrerer hydraulischer Arbeitszylinder ist jedem Arbeitszylinder (5) ein mit einer
gemeinsamen elektronischen Steuereinheit (10) verbundener Wegaufnehmer zugeordnet. Auftretende Gleichlaufabweichungen werden über
die Steuereinheit (10) durch Verstellung von den einzelnen Arbeitszylindern zugeordneten Proportionalwegeventilen (20) korrigiert. Es ist nur
eine Antriebsstation (17) sowie allenfalls auch nur eine Druckwaage zur Absteuerung von überschüssigem Druckmedium für alle Arbeitszylinder
gemeinsam vorgesehen, sodaß eine in Hinblick auf Konstruktion, Montage und Wartung vorteilhafte Einrichtung resultiert.
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